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Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésröl szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Balog
Zoltán Emberi Erő források Miniszter Úrhoz:

„A magyar-kínai két tanítási nyelvű képzés továbbfejlesztéséről 2 . . . . „
címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Köszönettel megkaptam „A magyar-kínai két tanítási nyelv ű képzés továbbfejlesztésérő l. . .” című írásbeli kérdésemre

adott válaszát, melyben arról tájékoztat, hogy az Emberi Erőforrások Minisztériuma kiemelkedően fontosnak tartja a

magyar-kínai két tanítási nyelvű képzést, azonban a rövidtávú oktatásfejlesztési célok és források között nem szerepe l
annak kiterjesztése 9-12 . évfolyamokra .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Miért nem vizsgálják meg annak lehetőségét, hogy hogyan lehetne kibővíteni a Magyar-Kínai Két Tanítás i

Nyelvű Általános Iskola képzését 12 osztályosra? Kívánnak-e a közeljövőben tervet készíteni az említett célra

vonatkozóan ?

Amennyiben nem szerepel a magyar Kormány tervei között a közeljöv őben a magyar-kínai két tanítási nyelvű képzés
továbbfejlesztése, jelen írásbeli kérdésemmel kezdeményezem azt és kérem vizsgálják meg annak lehetőségét és

készítsenek ütemtervet arra vonatkozóan, hogyan lehetne a kívánt célt elérni .
Fontosnak tartom, hogy a Kormány ne csak beszéljen a kínai kapcsolatok fontosságáról, ne csak azt kérje, hog y
állampapírt vásároljanak, hanem mindent tegyen meg annak érdekében, hogy az említett kapcsolatokat ápolja és azoka t

továbbfejlessze. Véleményem szerint ehhez elengedhetetlen, hogy különös figyelmet fordítsunk olyan ügyekre ,
melyeken keresztül megismerhetjük egymás szokásait, a sok ezeréves kínai kultúrát .
Éppen ezért ismételten javaslom, hogy vizsgálják meg annak lehetőségét, hogyan lehetne kiterjeszteni a Medgyessy-
kormány alatt alapított iskola képzését Továbbá azt gondolom, hogy a már általam többször felvetett téma - a

hagyományos kínai gyógyászat magyarországi elismertsége - terén is szükséges lenne mihamarabbi lépéseke t

eszközölni . Önmagában nem elegendő a kapcsolatok fejlesztése érdekében, hogy magyar orvosok kiutaznak Kínába, a z

V. Magyar Kínai Orvostudományi Konferenciára szakmai gyakorlatot teljesíteni . Jómagam is voltam már hasonló
konferencia megnyitóján és éppen az ott elhangzott kéréseket szeretném önök felé tolmácsolni, írásbeli kérdéseimben .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . július 9 .
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